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Protokół nr 10/2023 

z wyjazdowego posiedzenia Komisji Rozwoju 

w dniu 25 września 2023 r.  

 

WAK.0012.1.10.2023 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 Wyjazdowe posiedzenie komisji otworzył Przewodniczący Pan Grzegorz Kubalski, 

witając członków komisji oraz Gości. Lista obecności Radnych i Gości obecnych na 

posiedzeniu stanowi załącznik Nr 1 i Nr 2 do niniejszego protokołu.  

W posiedzeniu wzięło udział ośmiu członków Komisji Rozwoju:  

1) Aleksandra Bednarek; 

2) Agnieszka Borkowska; 

3) Zbigniew Garbaczewski; 

4) Izabela Kownacka; 

5) Grzegorz Kubalski; 

6) Wiesław Smoczyński; 

7) Leszek Smuniewski; 

8) Grzegorz Zbroch. 

 

 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Proponowany porządek obrad: 

1) Otwarcie posiedzenia. 

2) Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3) Przegląd stanu realizacji inwestycji. 

4) Wolne wnioski. 

5) Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący komisji zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść jakieś uwagi                 

do przedstawionej propozycji porządku obrad. Nikt nie zgłosił, więc porządek obrad został 

zaakceptowany i Pan Grzegorz Kubalski przystąpił do jego realizacji. 

 

 

 

 

3. Przegląd stanu realizacji inwestycji. 

 

Przewodniczący komisji zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Inwestycji                 

i Remontów o przedstawienie inwestycji powiatowych.  

 

Objazd inwestycji rozpoczął się od Gminy Wieliszew. Pan Paweł Zając wskazał na 

rozbudowę drogi powiatowej nr 1822W w Komornicy. Nadmienił, że długość 

remontowanego chodnika wynosi 2,6 km. Koszt całkowity wyniesie 7.478.774,01 zł,              
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z czego 3.500.000,00 zł powiat otrzymał dofinansowanie z Polskiego Ładu. Dodał, że termin 

zakończenia prac jest do końca września br. 

 

Kolejnym etapem wizytacji była rozbudowa drogi powiatowej nr 1820 w Chotomowie, gdzie 

długość remontowanego chodnika wynosi 2,0 km. Dodał, że koszt inwestycji wynosi 

12.858.928,61 zł, z czego dofinansowanie z Polskiego Ładu wynosi 5.000.000,00 zł. Termin 

zakończenia realizacji inwestycji przewidywany jest na koniec listopada 2023 roku.  

 

Następnie członkowie komisji przemieścili się do miejsca, w którym planowana jest budowa 

PIK w Legionowie. Kolejno przejeżdżając obok LO im. Marii Konopnickiej w Legionowie, Pan 

Paweł Zając powiedział, że w szkole jest już ukończona instalacja fotowoltaiki, która 

wyniosła 191.000,00 zł. 

Przejeżdżając obok ZOZ „Legionowo” Pani Aleksandra Bednarek zwróciła uwagę, że               

w dalszym ciągu nie ma zainstalowanego oświetlenia przy schodach wejściowych do tej 
placówki. 

Kolejno uczestnicy komisji mieli możliwość obejrzenia aktualnie wykonywanego ronda na 

skrzyżowaniu ulic: Jagiellońskiej i Słowackiego w Legionowie. Pan Paweł Zając powiedział, 

że koszt inwestycji wyniesie 5.181.939,19 zł, a dofinansowanie 3.919.107,70 zł. Termin 
zakończenia prac przewidywany jest na koniec października 2023 roku.  

Następną inwestycją, którą obejrzeli członkowie komisji była budowa budynku szkoły        

LO im. Stanisława Lema w Stanisławowie Pierwszym. Pan Paweł Zając powiedział, że koszt 

inwestycji wyniósł 21.368.426,45 zł. 

Kolejnym wskazaniem była budowa wyniesionego przejścia dla pieszych na drodze 

powiatowej 1810W, przy GOK-u w Stanisławowie Drugim. Koszt inwestycji – 191.757,00 
zł. 

Na tym wizytacja została zakończona. 

Przewodniczący komisji podziękował za przekazane informacje i przystąpił do realizacji 
kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

 

4. Wolne wnioski. 

 

Pan Grzegorz Zbroch powiedział, że zauważył, że na rondzie w Komornicy w kierunku 

wodociągów są dwie wysepki, które ograniczają wjazd dużych samochodów na rondo. 

Zwrócił się z prośbą o sprawdzenie powyższego. 

 

Pan Zbigniew Garbaczewski ponownie zwrócił się z prośbą o rozważenie budowy szkoły 

ponadpodstawowej w Gminie Jabłonna. 

 

Pani Aleksandra Bednarek powiedziała, że chciałaby zaproponować jeszcze obejrzenie 

szkoły na ul. Targowej w Legionowie. 

 

Przewodniczący komisji odpowiedział, że nie było to zaplanowane na tym posiedzeniu 

wyjazdowym. 
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Pani Agnieszka Borkowska ponowiła prośbę o uwzględnieniu budowy sali gimnastycznej       

w szkole przy ul. Targowej w Legionowie. 

 

Pani Izabela Kownacka zwróciła się z prośbą, żeby Zarząd Powiatu rozważył prośbę 

Dyrektora LO w Stanisławowie Pierwszym o zakup ławek zewnętrznych, kosiarki, łopat        

do odśnieżania oraz zewnętrznych koszy na śmieci. 

 

 

 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie komisji zamknął Przewodniczący Komisji Rozwoju Pan Grzegorz 

Kubalski.                                                                   

 

     Przewodniczący Komisji Rozwoju 

 

       Grzegorz Kubalski 

Protokół sporządziła Agata Szraga 

 


